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PREDLOG SKLEPA: 
Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16 in 13/23), Občinski svet Občine 
Cerkvenjak, na svoji 5. redni seji, dne 31. 5. 2023, sprejme Sklep o potrditvi 
sklepov 4. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 25. 4. 2023, 
kot je predlagan. 
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Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/2016 in 13/2023), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na 
svoji 5. redni seji, dne 31. 5. 2023, sprejme  

 

ZAPISNIK 

4. redne seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak, 

ki je bila 25. 4. 2023, ob 17.00 uri, v avli Vlada Tušaka, v Domu kulture  

v Cerkvenjaku.  
  
 

Prisotni:  

1. ČLANI OBČINSKEGA SVETA 

Simona Firbas, Attila Ftičar, Srečko Furšt, Franc Zorko, Irena Kozar, Peter Veberič, 
Primož Čuček, Denis Ploj. 

2.   ŽUPAN IN OBČINSKA UPRAVA 

Marjan Žmavc – župan, mag. Vito Kraner – direktor OU, Simona Kramberger – OU, 
Marko Kocbek – OU, Metka Lah Simonič – OU, Valerija Toš – OU.  

 
     3.   OSTALI PRISOTNI 

Franc Bratkovič – dopisnik Zrnja, Igor Martinšek in Žiga Mlinar – predstavnika podjetja 
TerraGis d.o.o., Valerija Rodošek – predsednica Nadzornega odbora, mag. Mirko  
Žmavc – ravnatelj OŠ Cerkvenjak – Vitomarci, Erika Iršič Lazarevič - predstavnica 
Pošte Slovenije d.o.o. 

Odsotni:  

/ 

 

Ad 1)  Ugotovitev sklepčnosti in potrditev dnevnega reda.    

Župan Marjan Žmavc je uvodoma pozdravil vse prisotne in ugotovil, da je Občinski 
svet sklepčen, saj je prisotnih 7 članov Občinskega sveta.  
 
Župan Marjan Žmavc je predstavil predlog dnevnega reda. Člani OS niso podali 
pripomb na predlagani dnevni red. Župan je podal predlog, da se točka 7 - Sklep o 
tehnični posodobitvi Občinskega prostorskega načrta Občine Cerkvenjak v Občini 



 

Cerkvenjak, premakne na točko 3, Mnenje glede vzpostavitve pogodbene pošte v 
Cerkvenjaku, na točko 4, Mnenje k imenovanju ravnatelja JVI in VVZ OŠ Cerkvenjak – 
Vitomarci, premakne na točko 5 in Sklep o določitvi cene programov vrtca v Občini 
Cerkvenjak, premakne na točko 6. 
 
S predlogom so se člani Občinskega sveta strinjali, zato je župan Marjan Žmavc podal 
na glasovanje predlagani dnevni red. 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 29 

1. Ugotovitev sklepčnosti in sprejem dnevnega reda. 
2. Potrditev sklepov 3. redne seje Občinskega sveta. 
3. Sklep o tehnični posodobitvi Občinskega prostorskega načrta Občine 

Cerkvenjak. 
4. Mnenje glede vzpostavitve pogodbene pošte v Cerkvenjaku. 
5. Mnenje k imenovanju ravnatelja JVI in VVZ OŠ Cerkvenjak – Vitomarci. 
6. Sklep o določitvi cene programov vrtca v Občini Cerkvenjak. 
7. Poročilo Nadzornega odbora o pregledu Zaključnega računa proračuna 

Občine Cerkvenjak za leto 2022. 
8. Zaključni račun proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2022. 
9. Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2023. 
10. Odlok o občinskih cestah v Občini Cerkvenjak. 
11. Pobude in vprašanja svetnikov. 

 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA X  

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj NE   

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 2) Potrditev sklepov 3. redne seje Občinskega sveta. 

 
Člani Občinskega sveta niso podali pripomb na zapisnik 3. redne seje Občinskega 
sveta. 



 

Člani Občinskega sveta so sprejeli 

SKLEP ŠT. 30 

Na podlagi 28. in 46. člena Poslovnika Občinskega sveta Občine Cerkvenjak 
(Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, 
na svoji 4. redni seji, dne 25. 4. 2023, sprejme Sklep o potrditvi sklepov 3. redne 
seje Občinskega sveta Občine Cerkvenjak z dne 1. 3. 2023, kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček NE   

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj NE   

Za predlagani sklep je glasovalo 6 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 3) Sklep o tehnični posodobitvi Občinskega prostorskega načrta Občine 
Cerkvenjak. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo predstavnikoma podjetja TerraGis d.o.o., g. 
Igorju Martinšku in g. Žigi Mlinarju ter predsedniku Odbora za prostorsko planiranje in 
gospodarjenje z nepremičninami, g. Srečku Furštu. 
 
 
G. Igor Martinšek je pojasnil zakonske razloge za tehnično posodobitev OPN, to je 
Zakon o urejanju prostora ZUreP-3 in predstavil nastanek zemljiškega katastra skozi 
zgodovino. Poudari, da je zemljiški kataster bil na nekaterih delih nenatančen in je 
nastal zamik parcel med zemljiško katastrskim prikazom (ZKP) in zemljiško 
katastrskim načrtom (ZKN). Zaradi zamikov med mejami namenske rabe zemljišč in 
ZKN, se je naredila tehnična posodobitev, s katero se namenska raba parcel ne 
spreminja in za občane ne pomeni sprememb. OPN bo po tehnični posodobitvi 
usklajen z zemljiško katastrskim načrtom, kar je podlaga za nadaljnje spremembe 
OPN-3.  
G. Žiga Mlinar je predstavil potek priprave sprememb oz. tehničnih posodobitev OPN 
in grafično predstavil posodobitve. 
 
G. Srečko Furšt, predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z 
nepremičninam je povedal, da je odbor predlagani Sklep o tehnični posodobitvi 



 

Občinskega prostorskega načrta Občine Cerkvenjak obravnaval in izpostavil, da je 
članica odbora ga. Brigita Kocuvan izrazila pomisleke glede tehnične posodobitve in o 
morebitnih finančnih posledicah za občane. 
 
G. Igor Martinšek je pojasnil, da posodobitev ne bo imela negativnih posledic za 
občane, v kolikor imajo objekte postavljene v skladu z gradbeno dokumentacijo.  
 
Razprava: 
 
V razpravi sta sodelovala: g. Franc Zorko in g. Attila Ftičar. 
 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli: 

SKLEP ŠT. 31 

Na podlagi 141. in 142. člena Zakona o urejanju prostora (ZUreP-3, Ur.l. RS, št. 
199/21 in 18/23 – ZDU-1O) ter 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 
46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 4. redni seji, dne 25. 4. 2023, 
sprejme Sklep o tehnični posodobitvi občinskega prostorskega načrta Občine 
Cerkvenjak, v vsebini, kot je predlagan. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA X  

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj NE   

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
 Ad 4) Mnenje glede vzpostavitve pogodbene pošte v Cerkvenjaku. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Eriki Iršič Lazarevič iz Pošte Slovenije 
d.o.o. 
 
Ga. Erika Iršič Lazarevič vodja projekta preoblikovanja pogodbenih pošt, je predstavila 
načrt preoblikovanja pošte Cerkvenjak v pogodbeno pošto. Izpostavila je, da je  v 
Sloveniji že 170 pogodbenih pošt, kar je v tujini že stalna praksa. Pogodbena pošta 
pomeni pogodbenega izvajalca storitev, ki pa v praksi za uporabnika ostane ista, z 



 

razliko, da stranka na pogodbeni pošti ne more oddati poslovnih paketov in dvigovati 
večjih zneskov gotovine. Pogodbeni izvajalec je po večini poslovni subjekt, ki že ima 
svojo dejavnost, Pošta Slovenije pa nudi izobraževanje, podporo, ipd. Pogodbene 
pošte morajo delovati v skladu s splošnim aktom podjetja, kar mora pogodbeni 
izvajalec tudi ustrezno in kvalitetno zagotavljati. Predstavila je postopek preoblikovanja 
pogodbene pošte in pojasnila, da je razlog v Cerkvenjaku za pogodbeno pošto v 
visokih univerzalnih stroških ter iz logističnega vidika. 
 
Župan Marjan Žmavc pove, da je g. Pernek iz Pošte Slovenije d.o.o. že pred 4 leti 
predlagal pogodbeno pošto v naši Občini, s čim se kot župan ni strinjal. Pošta v 
Cerkvenjaku dobro posluje in pokriva ca. 3000 ljudi oz. strank, zato ga zanima zakaj 
bo pogodbeniku poslovno rentabilna, Pošti Slovenije pa ne. 
 
Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali: g. Franc Zorko, g. Peter Veberič, g. Srečko Furšt, g. Primož 
Čuček, g. Attila Ftičar, g. Franc Bratkovič, župan Marjan Žmavc in direktor OU, mag. 
Vito Kraner. V razpravi enotno nasprotujejo pogodbeni pošti v Cerkvenjaku, v obliki kot 
je to urejeno v sosednjih ter okoliških občinah in krajih (pošta v prostorih kmetijskih 
zadrug). 
 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli: 

SKLEP ŠT. 32 

Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 4. redni seji, dne 25. 4. 2023, sprejme 
sklep, s katerim daje negativno mnenje za vzpostavitev pogodbene pošte, in 
nasprotuje uvedbi pogodbene pošte v Cerkvenjaku.  Na Pošto Slovenije d. d. se 
pošlje dopis oz. negativno mnenje za vzpostavitev pogodbene pošte, s 
poudarkom na predstavitvi razvojne naravnanosti in prometne povezave ter 
demografskega prirasta Občine Cerkvenjak. 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA X  

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj NE   

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 



 

Ad 5) Mnenje k imenovanju ravnatelja JVI in VVZ OŠ Cerkvenjak – Vitomarci. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je podal pojasnilo, da je Svet zavoda OŠ Cerkvenjak - Vitomarci 
podal prošnjo za mnenje k imenovanju ravnatelja OŠ Cerkvenjak – Vitomarci, ki ga 
sprejme Občinski svet. Predal je besedo kandidatu za ravnatelja, mag. Mirku Žmavcu. 
 
Mag. Mirko Žmavc, kandidat za ravnatelja OŠ JVI in VVZ OŠ Cerkvenjak – Vitomarci, 
je s pomočjo powerpoint predstavitve podal predstavitev svoje kandidature oz. prijave 
na razpis in predstavil dosedanje dosežke in program dela ter ideje in cilje za 
prihodnje. 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo g. Attili Ftičarju, predsedniku Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja. 
 
G. Attila Ftičar predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, je 
povedal, da je Komisija obravnavala predlagano prošnjo za podajo mnenja k 
imenovanju ravnatelja ter občinskemu svetu predlaga nadaljnjo obravnavo in sprejem 
mnenja. 
 
 
Razprava: 
 
V razpravi so sodelovali: ga. Simona Firbas, g. Attila Ftičar, ga. Irena Kozar, g. Peter 
Veberič, g. Primož Čuček in g. Franc Zorko. 
 
G. Attila Ftičar je podal pripombo, ki jo je prejel od staršev otrok iz vrtca, in sicer, da 
otroci veliko časa gledajo TV in risanke med varstvom v vrtcu. Sam je proti gledanju 
TV in zaslonov, zato apelira, da se TV ekrani umaknejo iz vrtca.  
 
Mag. Mirko Žmavc je glede uporabe TV ekranov v vrtcu povedal, da se uporabljajo za 
izobraževalne namene in da ne podpira prekomerne uporabe. 
 
 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli: 

SKLEP ŠT. 33 

Na podlagi 15. člena Statuta občine Cerkvenjak (UGSO št. 46/2016) ter v skladu z 
53.a členom Zakona o organizaciji in financiranju vzgoje in izobraževanja - 
ZOFVI (Ur.l.RS, št. 16/07 – UPB, 36/08, 58/09, 64/09 – popr., 65/09 – popr., 20/11, 
40/12 – ZUJF, 57/12 – ZPCP-2D, 47/15, 46/16, 49/16 – popr., 25/17 – ZVaj, 123/21, 
172/21, 207/21, 105/22 – ZZNŠPP, 141/22 in 158/22 – ZDoh-2AA), je Občinski svet 
občine Cerkvenjak na svoji 4. redni seji dne 25. 4. 2023, sprejel pozitivno mnenje 
k imenovanju ravnatelja JVI in VVZ OŠ Cerkvenjak-Vitomarci, kandidatu mag. 
Mirku Žmavcu. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2021-01-2629
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2021-01-3352
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2021-01-4285
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2022-01-2603
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2022-01-3469
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2022-01-4017


 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA X  

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj NE   

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 6) Sklep o določitvi cene programov vrtca v Občini Cerkvenjak. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ravnatelju OŠ Cerkvenjak – Vitomarci, mag. 
Mirku Žmavcu. 
 
Mag. Mirko Žmavc je predstavil predlagano ekonomsko ceno in metodologijo za 
izračun ekonomske cene. Predstavil je ključne razloge za povišanje ekonomske cene, 
predvsem povišanje plač, redno in izredno napredovanje pomočnic, cena električne 
energije, podražitve živil, ipd. 
 
 
Razprava: 
 
V razpravi sta sodelovala: g. Franc Zorko, g. Primož Čuček. 
  
 
Ob 20:01 se seje udeleži član OS g. Denis Ploj. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli: 

SKLEP ŠT. 34 

Na podlagi 15. člena Statuta Občine Cerkvenjak (UGSO, št. 46/2016), 30. in 31. čl. 
Zakona o vrtcih (Uradni list RS, št. 100/05 – UPB, 25/08, 98/09 – ZIUZGK, 36/10, 
62/10 – ZUPJS, 94/10 – ZIU, 40/12 – ZUJF, 14/15 – ZUUJFO in 55/17), Občinski 
svet Občine Cerkvenjak, na svoji 4. redni seji, dne 25. 4. 2023, sprejme Sklep o 
določitvi cene programov vrtca v Občini Cerkvenjak, v vsebini kot je predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2005-01-4349
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2008-01-0911
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2009-01-4285
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-1737
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-3387
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2010-01-4935
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2012-01-1700
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2017-01-2525


 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA              X 

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 7 članov Občinskega sveta, 1 proti. Sklep je sprejet. 

 

Ad 7) Poročilo Nadzornega odbora o pregledu Zaključnega računa proračuna 
Občine Cerkvenjak za leto 2022. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo predsednici Nadzornega odbora, ge. Valeriji 
Rodošek. 
 
Ga. Valerija Rodošek predsednica Nadzornega odbora je podala poročilo Nadzornega 
odbora in povedala, da je NO pregledal Zaključni račun proračuna Občine Cerkvenjak 
za leto 2022. Predstavila je vsebino poročila, ki so ga člani Občinskega sveta prejeli po 
elektronski pošti pred sejo. 
 
 
Razprava: 
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 

SKLEP ŠT. 35 

Na podlagi 15. člena Statuta občine Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih 
občin, št. 46/16), se Občinski svet občine Cerkvenjak na svoji 4. redni seji, dne 
25. 4. 2023, seznani s poročilom Nadzornega odbora Občine Cerkvenjak o 
pregledu Zaključnega računa Občine Cerkvenjak za leto 2022. 
 
 
 
Ad 8) Zaključni račun proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2022. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Simoni Kramberger. 
 
Ga. Simona Kramberger je s pomočjo powerpoint predstavitve podala obrazložitev 
vsebine zaključnega računa in višino realizacije posameznih postavk. Poudarila je, da 



 

je proračun bil realiziran v skladu z načrtovanim proračunom in predstavila večje 
investicije in aktivnosti, ki so bili izvedene v lanskem letu. 
 
 
Razprava: 
 
Razprave pri tej točki ni bilo. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli: 

SKLEP ŠT. 36 

Na podlagi tretjega odstavka 98. člena Zakona o javnih financah-ZJF, (Uradni list 
RS, št. 11/11 – uradno prečiščeno besedilo, 14/13 – popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 
96/15 – ZIPRS1617, 13/18, 195/20, 18/23-ZDU-10) in 15. člena Statuta Občine 
Cerkvenjak (Uradno glasilo slovenskih občin, št. 46/2016), je Občinski svet 
Občine Cerkvenjak, na svoji 4. redni seji, dne 25. 4. 2023, sprejel Zaključni račun 
proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2022, v vsebini kot je predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA X  

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

 
 
Ad 6) Odlok o rebalansu proračuna Občine Cerkvenjak za leto 2023. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo ge. Simoni Kramberger. 
 
Ga. Simona Kramberger je s pomočjo powerpoint predstavitve predstavila pomen 
rebalansa in razlog za rebalans proračuna za leto 2023 (manjši prenos sredstev od 
načrtovanega, povišanje stroškov investicij modernizacije cest, spremembe pri 
načrtovanih prihodkih in odhodkih, ipd.). Predstavila je večje spremembe pri prihodkih  
in odhodkih, kar je podrobno predstavljeno tudi v gradivu. 
 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2011-01-0449
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-21-0433
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3677
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2277
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3772


 

Razprava: 
  
V razpravi so sodelovali: g. Franc Zorko, g. Srečko Frušt, g. Peter Veberič, ga. Simona 
Firbas, g. Denis Ploj, g. Primož Čuček in g. Attila Ftičar. 
 
Mag. Vito Kraner pove, da smo s Fundacije za šport dobili neuradno informacijo, da 
bomo za projekt izgradnje igrišča na mivki, prejeli sofinancerska sredstva okrog 
23.000,00 €, kar je 6.000,00 € manj od načrtovanega.  
 
Člani Občinskega sveta so enotnega mnenja, da se zagotovi zadostna sredstva v 
rebalansu proračuna za izgradnjo igrišča za odbojko na mivki, s prerazporeditvami 
znotraj proračunskih postavk (investicija termostatskih ventilov v OŠ, članarina 
Ustanova dr. Antona Trstenjaka, ipd.) 
 
G. Peter Veberič predlaga, da se v prihodnje ob pripravi proračuna bolj natančno 
planira investicije, ki bi se v tistem letu tudi izvedle, z upoštevanjem tudi predvidene 
inflacije in podražitev. 
 
 
Po razpravi so člani Občinskega sveta sprejeli: 

SKLEP ŠT. 37 

Na podlagi 40. člena Zakona o javnih financah-ZJF, (Ur. l. RS, št. 11/11-UBP4, 
14/13-popr., 101/13, 55/15 – ZFisP, 96/15 – ZIPRS1617, 13/18, 195/20, 18/23-ZDU-
10), 29. člena Zakona o lokalni samoupravi-ZLS (Ur. l. RS, št. 94/07-UPB2, 76/08, 
79/09, 51/10, 40/12-ZUJF, 14/15 – ZUUJFO in  11/18 – ZSPDSLS-1, 30/18, 61/20 – 
ZIUZEOP-A in 80/20 – ZIUOOPE), 63. člena Statuta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 4. 
redni seji, dne 25. 4. 2023, sprejme Odlok o rebalansu proračuna Občine 
Cerkvenjak za leto 2023, v taki obliki, da se s prerazporeditvami znotraj 
proračunskih postavk zagotovi zadostna sredstva za izgradnjo igrišča za 
odbojko na mivki. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA X  

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA X  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 

http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2013-01-3677
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-2277
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-3772
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2015-01-0505
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-0457
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2018-01-1356
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-0901
http://www.uradni-list.si/1/objava.jsp?sop=2020-01-1195


 

Ad 7) Odlok o občinskih cestah v Občini Cerkvenjak. 
 
 
Župan Marjan Žmavc je predal besedo mag. Vitu Kranerju. 
 
Mag. Vito Kraner je povedal, da je občina zaradi spremembe Zakona o cestah, do 29. 
5. 2023, dolžna sprejeti Odlok o občinskih cestah v Občini Cerkvenjak. S sprejemom 
tega odloka preneha veljati Odlok o občinskih cestah v Občini Cerkvenjak in javnih 
površinah. 
 
Ga. Metka Lah Simonič je dodala, da je odlok podlaga za izdajo soglasij za poseg v 
varovalni pas občinskih cest in mnenj, kategorizacijo občinskih cest, vzdrževanje 
občinskih cest, inšpekcijski nadzor, ipd. 
 
G. Peter Veberič, predsednik Odbora za gospodarstvo, kmetijstvo in GJS, je povedal, 
da je odbor predlagani odlok obravnaval in podal pozitivno mnenje. Občinskemu sveta 
ga predlaga v nadaljnjo obravnavo in potrditev. 
 
 
Razprava: 
  
V razpravi je sodeloval g. Srečko Furšt. 
 
 
Člani Občinskega sveta so sprejeli: 

SKLEP ŠT. 38 

Na podlagi 15. člena Statuta Občinskega sveta Občine Cerkvenjak (Uradno 
glasilo slovenskih občin, št. 46/16), Občinski svet Občine Cerkvenjak, na svoji 4. 
redni seji, dne 25. 4. 2023, sprejme Odlok o občinskih cestah v Občini 
Cerkvenjak, v vsebini, kot je predlagan. 
 

O predlaganem sklepu so člani OS glasovali 

IME IN PRIIMEK ČLANA OS GLASUJE ZA PROTI 

Attila Ftičar  DA X  

Simona Firbas DA X  

Primož Čuček DA X  

Srečko Furšt DA X  

Franc Zorko DA X  

Irena Kozar  DA X  

Peter Veberič DA X  

Denis Ploj DA x  

Za predlagani sklep je glasovalo 8 članov Občinskega sveta, 0 proti. Sklep je sprejet. 



 

Ad 11) Pobude in vprašanja svetnikov. 
 
G. Primož Čuček  
- pove, da nam projekt kolesarske povezave ni v ponos. Kot član OS tudi že v 

prejšnjem mandatu, meni, da je bil pri tem projektu zaveden. Kritičen je, ker v 
Cerkvenjaku nimamo kolesarskih stez in imamo narisane označbe na cesti, v 
primerjavi s sosednjimi občinami, ki so gradili kolesarske steze. 

 
Župan Marjan Žmavc pove, da se strinja s kritiko, vendar je potrebno razumeti, da 
ceste v Čagoni ni bilo možno širiti, niti zagotoviti finančnih sredstev za izgradnjo 
kolesarskih stez, saj je naša občina v lanskem letu izvedla projekt - energetske 
sanacije OŠ. Pove, da bo kolesarke možno graditi tudi v prihodnjih letih, vendar bo 
potrebno zagotoviti tudi lastna sredstva. 
 
Mag. Vito Kraner pove, da je trenutna rešitev za kolesarske povezave najboljša in 
najbolj optimalna rešitev v dani situaciji, saj kolesarske steze fizično ni bilo mogoče 
umestiti v prostor. 
 
G. Attila Ftičar  
-  Pove, da so občani nezadovoljni z delom občine, predvsem župana in direktorja. 
- Poda pripombo glede napačno zapisanega njegovega priimka v Zrnju, kar se  

ponavlja tudi več številkah. 
 
Župan Marjan Žmavc pove, da bo glede napačnega zapisa imena in priimka, od 
urednika Zrnja zahteval, da bo v naslednji številki objavljeno opravičilo. 
 
Ga. Irena Kozar  
- Ponovno poda pobudo za zaprtje parkirnega prostora pred vrtcem in ureditve igrišča, 

predvsem zaradi varnosti otrok. 
- Poda predlog za zagotovitev sredstev za zaposlitev tretje osebe v vrtcu Pikapolonica 

Cerkvenjak (vzgojiteljica) v tretji skupini, v kateri je 14 otrok. 
- Vpraša, kdaj bo optika v Komarnici (Koren…) . 

 
Župan Marjan Žmavc poudari, da optika ni v pristojnosti občine in se je potrebno 
obrniti na Telekom Slovenije. 
 
G. Peter Veberič  
- Predlaga, da župan in podžupan osebno apelirata pri Telekomu Slovenije d.o.o., za 

izgradnjo optike in se dogovorita za sestanek. 
- Predlaga, da se v Ivanjskem Vrhu šolski prevoz izvaja z minibusom. 
 
Ga. Simona Firbas  
- opozori na smeti in nered ob vikendih, v centru Cerkvenjak in predlaga, da se 

dogovori z gostinci, da se po nočnih zabavah (diskoteki), počisti center Cerkvenjaka 
takoj zjutraj. Predlaga, da pri tem občasno sodeluje tudi režijski obrat občine. 

 
Župan Marjan Žmavc pove, da smo Gostišče pri Antonu že večkrat opozorili na 
vandalizem, ki se dogaja po nočnih zabavah (diskoteki). Bomo ponovno opozorili naj 
počistijo. 



 

 

G. Attila Ftičar  
- Opozori, da je šolski avtobus na relaciji po Andrencih, skoraj vedno prazen. 
- Opozori da so bankine v Stanetincih poškodovane in jih je potrebno sanirati. 
- Glede izgradnje blokov je dobil informacijo od občanov, da investitor ni dobil 

dovoljenja za gradnjo, zaradi prekrivanja pogleda na cerkev. 
- Vpraša ali so kakšne nove informacije glede sanacije NNO v Andrencih. Prosi, da 

občina apelira na Elektro Maribor d.d. 

Župan Marjan Žmavc pove, da se bloka bosta gradila in da so prilagodili projektno 
dokumentacijo. Glede sanacije NNO v Andrencih bomo preverili pri Elektru Maribor 
d.d. 

Denis Ploj  
- Vpraša, kdaj se bodo sanirali prekopi ceste v Brezovjaku. 
- Opozori, da je potrebno dosipati bankine ob cestah v Smolincih in Župetincih. 
- Zastavi vprašanje Berlak Vojka, kdaj se bo pričela izgradnja vodovoda v Župetincih. 
- Predlaga, da se razmisli o nabavi šolskega kombija in da bi hišnik lahko vozil otroke v 

in iz šole. 

G. Marko Kocbek pojasni, da se bodo prekopi ceste v Brezovjaku sanirali, prav tako 
bomo uredili bankine. 

Mag. Vito Kraner pojasni, da je izgradnja vodovoda v Župetincih planirana v letu 2023 
in se bo tudi izvedla, prvotno pa se bo izvedla odmera ceste. 

 

Seja je bila zaključena ob 22.15 uri. 

 

Zapisala:                  Župan Občine Cerkvenjak: 

Valerija Toš, dipl. posl. adm.                             Marjan ŽMAVC 


